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1. Call to order 

The meeting was called to order at approximately 7:33 pm by President Sarajean Santoro, who welcomed 

everyone in attendance. The meeting took place over Zoom. 

 

2. Review and approval of minutes 

Sarajean announced that Hollis sent out the unapproved minutes from the February meeting ahead of time 

via email to the community. A motion to approve the minutes was made and seconded. Then, the minutes 

were officially approved. 

 

3. President's report 

Sarajean announced that she'll also cover Treasurer's report, since Juan could not join us at the meeting. 

 

Sarajean said that she hopes everyone had a great time at the Gala. It was incredibly successful financially. 

Our goal was $25,000; we brought in over $26,400. The net from the Gala was about $22,187. Our account 

balance is over $82,000. 

 

We have collected 77% of our income estimated in the budget! As long as the remaining fundraisers do well, 

we will succeed in our endeavors. 

 

Sarajean reminded the community that at the previous month's meeting, she mentioned that we need to 

form a Nominating Committee to recruit people to run for next year's Executive Board. To be on it, we 

cannot run for a position. A link to the PA's bylaws was pasted in the chat. The relevant section is 4.1, and 

page 5 lists the rules for the Nominating Committee. [The bylaws are also posted on the muscota.org website 

here, near the bottom of the page: https://www.muscota.org/about-pa.] 

 

Sarajean announced that CEC elections are coming up. On March 28, there will be a related forum. Sarajean 

will moderate. 

 

Amanda Williams talked about the CEC. It is a council consisting of 12 parents, who are elected to the CEC 

through votes in March. The CEC meets with the superintendent every month. Parents are welcome to join 

the meetings. There is one meeting a semester with the Chancellor. Amanda said that our district needs a 

strong CEC. She added that she is not running this term. We can reach out to her with questions. 

 

Sarajean said she has a lot of research to do before the forum. 

https://www.muscota.org/about-pa
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Sarajean informed the community that the Executive Board has been talking about how to improve on 

snacks. She asked if we are able, to please fill in some of the empty slots remaining for your child's class. 

 

Sarajean said that she and Debbie cleaned out the PA closet the prior weekend. There were some things that 

may have value to some people, but not to the PA. She mentions some things that they have which are extra, 

in case anyone wants them. 

 

4. Principal's report 

Alli said she was there when Sarajean and Debbie cleaned the closet, and it was "like a clown's car", stuff 

kept coming out of it! 

 

Alli informed the community that they are involved in various initiatives. She mentions a year-long program 

with Dos Puentes from last year. Now, Muscota is sometimes visited by schools, for workshops and other 

activities. Last year, they visited PS 98; other staff members will be visiting other schools. It is nice to connect 

with staff members at other schools. 

 

Another thing they are working on is how to service ENL students [ENL stands for English as a New 

Language]. There will be a policy visit coming up. The visitors will make sure they are meeting needs, that 

there are there enough resources for these students, etc. These resources can also be good for other 

students. Alli said she is excited about the visit. 

 

Alli informed the community that three times a year, they give screeners to the DOE. The SLT just started 

looking at some data. She and some lead teachers have also looked at data. They look at trends, set goals, 

etc. They are looking deeply at ELA, then they will look at math. Using i-Ready, they determined that Muscota 

went from 64% to 71% proficiency this year for grades K – 2. The national average is 33% to 36%. One place 

that students do not do as well was for the time component. However, they feel good about this overall. 

Proficiency was between 64% and 72% for grades 3 – 5. Alli said this is good data to look at. They will look at 

math next. 

 

Alli mentioned the school surveys. Arlette and Hanin have been hounding people in the afternoon. We are 

only at 33% so far. We are a school with really involved families; we should get higher. It takes five minutes 

or less. Alli said that for parents with more than one child at Muscota, they should fill it out for each child. If 

anyone lost the survey, they can do it through OSIS. 

 

5. Member comments and questions 
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Sarajean informed the community that anyone can type "stack" or a question into the chat. Hollis will run the 

stack. 

 

Adria was called from stack. Adria said they have a third grader, and this came up in a conversation with her 

husband. They are starting to feel jitters about looking for a middle school. She asked why isn't there a 

middle school at Muscota? She says she reached out to Alli, who told her that there is a history of looking 

into expanding the school to include grades 6 through 8. We would need to find new space. Amistad would 

need to grow as well, or another school would have to take our space. The superintendent wasn't keen on 

opening a new middle school when others are under-enrolled. Adria did some research and learned that 

2600 new affordable homes are being created in the neighborhood, according to an Inwood rezoning plan. 

They could also talk about equity; District 6 does not have a progressive middle school, or at most one. Many 

of our parents send their children out of District 6 to go to middle school. If other parents want to pursue 

this, we should talk to the members of the previous Middle School Expansion Committee. She understands 

that the process could take a long time. 

 

Amanda said this is an interesting topic, and it came up a lot in the CEC meetings. People would often bring 

up the fact that there is not a progressive middle school in the district. There is pushback from the 

superintendent, Manny; he thinks the community is not interested in such a school. She got the feeling that 

there is a division in the mindset of the larger community. They don't want it to seem like there is a middle 

school for just Muscota parents. They would want it to serve the entire community, and not just be for select 

families. 

 

Hollis asked if this would be Muscota becoming K-8, or if people were looking into the possibility for a 

progressive middle school. This is a big conversation. She suggested that we should talk to people who have 

explored this before. 

 

Alli said she has been at Muscota since 2004. She said this comes up a lot. It comes and goes in terms of how 

much energy people put into it. A few years ago, there was a whole task force devoted to it. They looked for 

space. Muscota families are seen as outliers among District 6, so it depends on how this is presented to the 

larger community. She doesn't think there would be a lot of buy-in from the community if it is just for 

Muscota. Maybe if Muscota expanded, and there are also new students brought into 6-8, but then it would 

be a very large school. We would likely have to leave the current building; Amistad wouldn't leave. So, 

Amistad would have to grow. A lot of families left the district during the pandemic. They are trying to 

consolidate schools, so introducing a new school would be a tough sell. At one of the schools she recently 

visited, there are 15 kids in a class, which might sound wonderful, but it is not good for a school in terms of 

enrollment. 
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Ryan spoke. He said he thinks maybe Sarah Blazer was involved in looking into the middle school issue. He 

thinks he remembers hearing her talk about it. When he hears about the hesitancy the superintendent has 

about opening a new school, it reminds him of a conversation he heard at a meeting. Someone was saying 

how much they loved their school; but nobody at Muscota wants to send their kid there. People want 

different things. He asks, why can't we open a school for Muscota families? Kids will be happy or flourish at 

different schools. He wants to ask Manny this question. 

 

Adria typed in chat that she wants to recruit parents for this committee; Hollis announced it. Sarajean said 

we need to let people know that we are not alone in what we want. 

 

Josh Schaffner stacked. He asked if anyone knows the statistics beyond the additional housing units about 

the change in enrollment. Is it just at elementary schools? Have middle schools seen enrollments drop? He 

said that based on what he recalls from his school experience in NYC, middle schools have short memories. 

Students are only there for three years. Because of the diversity of interests of kids, they don't go to the 

same middle schools. Enrollment deficiency one year might be completely different a couple of years later. 

Does anyone know what enrollment levels at middle schools are today? 

 

Alli said across the district, elementary, middle schools, and high schools all have low numbers. She mentions 

that she is seeing Manny on the following Monday for a Principal's evaluation. She said if we want, she could 

put feelers out. It wouldn't be new information, but it has been a couple of years. 

 

Josh said that Muscota shares common values with some other schools. He mentioned a District 4 school 

that expanded to middle school, but the two school levels occupy different buildings. It can create logistical 

hurdles for the administration, but maybe that can make it easier. We could see how they went about doing 

it. Hollis typed the name of the District 4 school in the chat: Central Park East II, Principal Naomi Smith. 

 

6. School Leadership Team Report 

Sarajean informed the community that what she was planning to say related to this item was already 

discussed by Alli; it was about looking at data from the i-Ready results. 

 

7. New business 

● MuMA update 

Megan Heuer spoke. She said that last month, we were all in Gala frenzy. The MuMA is coming up. They 

have a group of volunteers. They need a lot of volunteers for the event itself. She said she will work with 

Hollis on communication about this. She thinks they are good with volunteers for prep. She asked us to 

look out for communication, including a sign-up sheet. 
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● Looking ahead: 

o Cozy Learning Day 

Sarajean informed the community that Cozy Learning Day takes place the day before the spring 

break starts. The kids wear pajamas to school and watch a movie. The PA provides hot chocolate 

and donut holes. They need a few parents to help distribute. There will be a SignUpGenius. 

 

o Teacher Appreciation Week 

Sarajean informed the community that Teacher Appreciation Week is coming up. In-person 

celebrations at town meetings cannot be as big as in the past. They will be reaching out. She 

hopes that parents can help kids make cards for their teachers and other staff members. 

 

o Field day 

Sarajean informed the community that Field Day takes place on Friday, May 12, at Dykman Field. 

There will be things like obstacle courses, three-legged races, etc. They will need help from 

parents. She said that this is a super fun event for kids. Showing added that showing appreciation 

to teachers is very important. 

   

Returning to a previous topic, Hollis asked if we could put together a poll to investigate whether a middle 

school committee is something people would be interested in. Sarajean said there aren't enough people on 

the call to make it meaningful. Adria said if anyone feels strongly against this, she also wants to know. Phil 

quickly put a poll together. After some time, Phil said the poll got 80% participation of people at the meeting. 

The poll question asked, "Should we try to have a Muscota Middle School?" Everyone who responded said 

yes. 

 

Sarajean asked about the timeline. People in the later years at Muscota wouldn't reap the benefits. Josh 

repeated that middle schools have short time spans. He would try to have the school be associated with 

Muscota. He said he understands that making it be attached comes with issues. On its face, it is easier to 

create a standalone middle school, but it also might be harder to sustain it. He said that many middle schools 

are connected to an elementary school or a high school. Hollis said we are not the only parents who value 

this type of learning. We could reach out to community members to ask about it. The superintendent doesn't 

want to look like he is catering to one group of parents. Sarajean suggested that Josh should be on the 

committee. 

 

8. Adjournment 

The meeting was adjourned at approximately 8:27 pm. 
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ESPAÑOL_Acta de la reunión general de AP 21/3/2023 

1. Llama para ordenar 

La reunión fue iniciada aproximadamente a las 7:33 pm por el presidente Sarajean Santoro, quien dio la 

bienvenida a todos los presentes. La reunión se llevó a cabo por Zoom. 

 

2. Revisión y aprobación de actas. 

Sarajean anunció que Hollis envió las actas no aprobadas de la reunión de febrero con anticipación por 

correo electrónico a la comunidad. Se hizo una moción para aprobar el acta y se secundó. Luego, el acta fue 

aprobada oficialmente. 

 

3. Informe del presidente 

Sarajean anunció que también cubrirá el informe del Tesorero, ya que Juan no pudo acompañarnos en la 

reunión. 

 

Sarajean dijo que espera que todos la hayan pasado muy bien en la Gala. Fue increíblemente exitoso 

financieramente. Nuestra meta era $25,000; recaudamos más de $26,400. El neto de la Gala fue de unos 

$22.187. El saldo de nuestra cuenta supera los $82,000. 

 

¡Hemos recaudado el 77% de nuestros ingresos estimados en el presupuesto! Mientras los recaudadores de 

fondos restantes lo hagan bien, tendremos éxito en nuestros esfuerzos. 

 

Sarajean le recordó a la comunidad que en la reunión del mes anterior, mencionó que necesitamos formar un 

Comité de Nominaciones para reclutar personas para postularse para la Junta Ejecutiva del próximo año. 

Para estar en él, no podemos postularnos para un puesto. Se pegó un enlace a los estatutos de la Autoridad 

Palestina en el chat. La sección relevante es 4.1, y la página 5 enumera las reglas para el Comité de 

Nominaciones. [Los estatutos también están publicados en el sitio web muscota.org aquí, cerca de la parte 

inferior de la página: https://www.muscota.org/about-pa.] 

 

Sarajean anunció que se acercan las elecciones de la CCA. El 28 de marzo habrá un foro relacionado. Sarajean 

moderará. 

 

Amanda Williams habló sobre la CCA. Es un consejo que consta de 12 padres, que son elegidos para el CEC a 

través de votaciones en marzo. El CEC se reúne con el superintendente todos los meses. Los padres son 

bienvenidos a unirse a las reuniones. Hay una reunión por semestre con el Canciller. Amanda dijo que 

nuestro distrito necesita un CEC fuerte. Agregó que no se postula este término. Podemos comunicarnos con 

ella con preguntas. 
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Sarajean dijo que tiene mucho que investigar antes del foro. 

 

Sarajean informó a la comunidad que la Junta Ejecutiva ha estado hablando sobre cómo mejorar los 

refrigerios. Ella preguntó si podemos llenar algunos de los espacios vacíos que quedan para la clase de su 

hijo. 

 

Sarajean dijo que ella y Debbie limpiaron el armario PA el fin de semana anterior. Hubo algunas cosas que 

pueden tener valor para algunas personas, pero no para la Autoridad Palestina. Ella menciona algunas cosas 

que tienen que son extra, en caso de que alguien las quiera. 

4. Informe del director 

Alli dijo que estaba allí cuando Sarajean y Debbie limpiaron el armario, y que era "como el coche de un 

payaso", ¡seguían saliendo cosas de él! 

 

Alli informó a la comunidad que están involucrados en varias iniciativas. Menciona un programa de un año 

con Dos Puentes del año pasado. Ahora, Muscota a veces es visitada por escuelas, para talleres y otras 

actividades. El año pasado visitaron PS 98; otros miembros del personal visitarán otras escuelas. Es agradable 

conectarse con miembros del personal de otras escuelas. 

 

Otra cosa en la que están trabajando es cómo servir a los estudiantes de ENL [ENL significa inglés como 

nuevo idioma]. Habrá una visita de política próximamente. Los visitantes se asegurarán de satisfacer las 

necesidades, de que haya suficientes recursos para estos estudiantes, etc. Estos recursos también pueden ser 

buenos para otros estudiantes. Alli dijo que está entusiasmada con la visita. 

 

Alli informó a la comunidad que tres veces al año entregan exámenes al DOE. El SLT acaba de empezar a 

buscar algunos datos. Ella y algunos maestros principales también han analizado los datos. Miran las 

tendencias, establecen metas, etc. Están mirando profundamente ELA, luego mirarán las matemáticas. 

Utilizando i-Ready, determinaron que Muscota pasó del 64 % al 71 % de competencia este año para los 

grados K-2. El promedio nacional es del 33 % al 36 %. Un lugar que a los estudiantes no les va tan bien fue en 

el componente de tiempo. Sin embargo, se sienten bien con esto en general. La competencia estuvo entre el 

64 % y el 72 % para los grados 3 a 5. Alli dijo que estos son buenos datos para analizar. A continuación, 

estudiarán matemáticas. 

 

Alli mencionó las encuestas escolares. Arlette y Hanin han estado acosando a la gente por la tarde. Estamos 

sólo en el 33% hasta ahora. Somos un colegio con familias muy implicadas; deberíamos llegar más alto. Tarda 

cinco minutos o menos. Alli dijo que los padres con más de un hijo en Muscota deben completarlo para cada 

hijo. Si alguien se perdió la encuesta, puede hacerlo a través de OSIS 
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5. Comentarios y preguntas de los miembros 

Sarajean informó a la comunidad que cualquiera puede escribir "pila" o una pregunta en el chat. Hollis 

ejecutará la pila. 

Adria fue llamada desde la pila. Adria dijo que tienen un hijo de tercer grado, y esto surgió en una 

conversación con su esposo. Están empezando a sentirse nerviosos por buscar una escuela secundaria. Ella 

preguntó por qué no hay una escuela secundaria en Muscota. Ella dice que se acercó a Alli, quien le dijo que 

hay un historial de buscar expandir la escuela para incluir los grados 6 a 8. Tendríamos que encontrar un 

nuevo espacio. La amistad necesitaría crecer también, o otra escuela tendría que tomar nuestro espacio. El 

superintendente no estaba interesado en abrir una nueva escuela intermedia cuando otras no tienen 

suficiente matrícula. Adria investigó un poco y se enteró de que se están creando 2600 nuevas viviendas 

asequibles en el vecindario, según un plan de rezonificación de Inwood. También podrían hablar de equidad; 

El Distrito 6 no tiene una escuela intermedia progresiva, o como mucho una. Muchos de nuestros padres 

envían a sus hijos fuera del Distrito 6 para que asistan a la escuela intermedia. Si otros padres quieren 

continuar con esto, debemos hablar con los miembros del anterior Comité de Expansión de la Escuela 

Intermedia. Ella entiende que el proceso podría llevar mucho tiempo. 

 

Amanda dijo que este es un tema interesante y que surgió mucho en las reuniones de la CCA. La gente suele 

mencionar el hecho de que no hay una escuela intermedia progresiva en el distrito. Hay rechazo del 

superintendente, Manny; él piensa que la comunidad no está interesada en tal escuela. Ella tuvo la sensación 

de que hay una división en la mentalidad de la comunidad en general. No quieren que parezca que hay una 

escuela secundaria solo para padres de Muscota. Ellos querrían que sirviera a toda la comunidad, y no solo a 

familias seleccionadas. 

 

Hollis preguntó si Muscota se convertiría en K-8, o si la gente estaba considerando la posibilidad de una 

escuela secundaria progresiva. Esta es una gran conversación. Ella sugirió que deberíamos hablar con 

personas que hayan explorado esto antes. 

 

Alli dijo que ha estado en Muscota desde 2004. Dijo que esto surge mucho. Va y viene en términos de cuánta 

energía le pone la gente. Hace unos años, había todo un grupo de trabajo dedicado a ello. Buscaron espacio. 

Las familias de Muscota se consideran atípicos en el Distrito 6, por lo que depende de cómo se presente esto 

a la comunidad en general. Ella no cree que haya mucha aceptación por parte de la comunidad si es solo para 

Muscota. Tal vez si Muscota se expandiera, y también se trajeran nuevos estudiantes a 6-8, pero entonces 

sería una escuela muy grande. Probablemente tendríamos que abandonar el edificio actual; Amistad no se 

iría. Entonces, la amistad tendría que crecer. Muchas familias abandonaron el distrito durante la pandemia. 

Están tratando de consolidar las escuelas, por lo que sería difícil vender la introducción de una nueva escuela. 
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En una de las escuelas que visitó recientemente, hay 15 niños en una clase, lo que puede sonar maravilloso, 

pero no es bueno para una escuela en términos de inscripción. 

 

Ryan habló. Dijo que cree que tal vez Sarah Blazer estuvo involucrada en investigar el problema de la escuela 

secundaria. Cree que recuerda haberla oído hablar de eso. Cuando se entera de las dudas del 

superintendente sobre la apertura de una nueva escuela, le recuerda una conversación que escuchó en una 

reunión. Alguien estaba diciendo cuánto amaban su escuela; pero nadie en Muscota quiere enviar a su hijo 

allí. La gente quiere cosas diferentes. Él pregunta, ¿por qué no podemos abrir una escuela para las familias de 

Muscota? Los niños estarán felices o prosperarán en diferentes escuelas. Quiere hacerle esta pregunta a 

Manny. 

 

Adria escribió en el chat que quiere reclutar padres para este comité; Hollis lo anunció. Sarajean dijo que 

debemos hacerle saber a la gente que no estamos solos en lo que queremos. 

 

Josh Schaffner apilado. Preguntó si alguien conoce las estadísticas más allá de las unidades de vivienda 

adicionales sobre el cambio en la inscripción. ¿Es sólo en las escuelas primarias? ¿Han disminuido las 

inscripciones en las escuelas intermedias? Dijo que según lo que recuerda de su experiencia escolar en la 

ciudad de Nueva York, las escuelas intermedias tienen poca memoria. Los estudiantes sólo están allí durante 

tres años. Debido a la diversidad de intereses de los niños, no van a las mismas escuelas intermedias. La 

deficiencia de inscripción un año puede ser completamente diferente un par de años más tarde. ¿Alguien 

sabe cuáles son los niveles de inscripción en las escuelas intermedias hoy? 

 

Alli dijo que en todo el distrito, las escuelas primarias, intermedias y secundarias tienen números bajos. 

Menciona que verá a Manny el lunes siguiente para una evaluación del director. Ella dijo que si queremos, 

podría poner sensores. No sería información nueva, pero ha sido un par de años. 

 

Josh dijo que Muscota comparte valores comunes con otras escuelas. Mencionó una escuela del Distrito 4 

que se expandió a la escuela intermedia, pero los dos niveles escolares ocupan edificios diferentes. Puede 

crear obstáculos logísticos para la administración, pero tal vez eso pueda facilitarlo. Pudimos ver cómo lo 

hicieron. Hollis escribió el nombre de la escuela del Distrito 4 en el chat: Central Park East II, directora Naomi 

Smith. 

 

 

6. Informe del equipo de liderazgo escolar 

Sarajean informó a la comunidad que Alli ya discutió lo que planeaba decir en relación con este tema; se 

trataba de mirar los datos de los resultados de i-Ready. 
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7. Nuevo negocio 

actualización de MuMA 

Megan Heuer habló. Ella dijo que el mes pasado, todos estábamos en el frenesí de Gala. Se acerca el MuMA. 

Tienen un grupo de voluntarios. Necesitan muchos voluntarios para el evento en sí. Ella dijo que trabajará 

con Hollis en la comunicación sobre esto. Ella piensa que son buenos con los voluntarios para la preparación. 

Nos pidió que estuviéramos atentos a la comunicación, incluida una hoja de registro. 

 

● Mirando hacia el futuro: 

○ Acogedor día de aprendizaje 

Sarajean informó a la comunidad que el Día de aprendizaje acogedor se lleva a cabo el día 

antes de que comiencen las vacaciones de primavera. Los niños van en pijama a la escuela y 

ven una película. El PA ofrece chocolate caliente y agujeros de donas. Necesitan algunos 

padres para ayudar a distribuir. Habrá un SignUpGenius. 

● Semana de agradecimiento a los maestros 

Sarajean informó a la comunidad que se acerca la Semana de Agradecimiento a los Maestros. 

Las celebraciones en persona en las reuniones de la ciudad no pueden ser tan grandes como 

en el pasado. Ellos se estarán acercando. Ella espera que los padres puedan ayudar a los 

niños a hacer tarjetas para sus maestros y otros miembros del personal. 

 

● Dia de campo 

Sarajean informó a la comunidad que el Día de Campo se lleva a cabo el viernes 12 de mayo 

en Dykman Field. Habrá cosas como carreras de obstáculos, carreras de tres piernas, etc. 

Necesitarán la ayuda de los padres. Ella dijo que este es un evento súper divertido para los 

niños. Showing agregó que mostrar aprecio a los maestros es muy importante. 

 

Volviendo a un tema anterior, Hollis preguntó si podíamos armar una encuesta para investigar si un comité 

de secundaria es algo en lo que la gente estaría interesada. Sarajean dijo que no hay suficientes personas en 

la llamada para que sea significativa. Adria dijo que si alguien se siente fuertemente en contra de esto, ella 

también quiere saber. Phil rápidamente armó una encuesta. Después de algún tiempo, Phil dijo que la 

encuesta obtuvo una participación del 80% de las personas en la reunión. La pregunta de la encuesta decía: 

"¿Deberíamos tratar de tener una escuela secundaria Muscota?" Todos los que respondieron dijeron que sí. 

 

Sarajean preguntó sobre la línea de tiempo. Las personas en los últimos años en Muscota no obtendrían los 

beneficios. Josh repitió que las escuelas intermedias tienen períodos de tiempo cortos. Intentaría que la 

escuela se asociara con Muscota. Dijo que entiende que hacer que se adjunte conlleva problemas. A primera 

vista, es más fácil crear una escuela secundaria independiente, pero también podría ser más difícil 

mantenerla. Dijo que muchas escuelas intermedias están conectadas a una escuela primaria o secundaria. 
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Hollis dijo que no somos los únicos padres que valoran este tipo de aprendizaje. Podríamos comunicarnos 

con los miembros de la comunidad para preguntar al respecto. El superintendente no quiere parecer que 

está atendiendo a un grupo de padres. Sarajean sugirió que Josh debería estar en el comité. 

8. Aplazamiento 

La reunión se levantó aproximadamente a las 8:27 pm 

 


